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RADA ZDRAVIA 

Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 10.04.2019 

Číslo: 4033/2019/ODDZ- 

Vybavuje: PhDr. Peter Dringuš 
e-mail: peter.dringus@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 295, Fax: 055/7268 149 
 

 

 

ZÁPISNICA 

z 1. rokovania Rady zdravia Košického samosprávneho kraja,  

konaného dňa 09.04.2019 
v Malej zasadačke č. 209 na I. poschodí Úradu KSK 

 

 
 

Počet prítomných členov:         6 /podľa prezenčnej listiny/ 

Počet neprítomných členov:         3 

z toho ospravedlnení:          3 

 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Odovzdanie menovacích dekrétov pre členov rady 

3. Oboznámenie členov so Štatútom Rady zdravia KSK 

4. Harmonogram činností Rady zdravia KSK na rok 2019 – návrh predsedu 

5. Informatívna správa o plnení Priorít zdravotnej politiky pre Košický kraj na obdobie 

2016 – 2020 (plnenie za rok 2018) 

6. Centrá integrovanej zdravotnej starostlivosti 

7. Rôzne - podnety a poznatky členov rady 

8. Uznesenie a záver 

 

 

K bodom č. 1 a 2 

Predseda Košického samosprávneho kraja Ing. Rastislav Trnka odovzdal menovacie dekréty 

predsedníčke, podpredsedovi, tajomníkovi a členom Rady zdravia Košického samosprávneho 

kraja (ďalej len „rada“). Predsedníčkou rady je MUDr. Iveta Fulková, podpredsedom MUDr. 

Mgr. René Hako, PhD, MHA, MPH, MBA, členmi sú: Ing. Dušan Tomaško, MBA, MUDr. 

Ján Sekáč, MUDr. Renáta Lenártová, PhD., MUDr. František Farkaš, MUDr. Attila Anna, 

Mgr. Imrich Bakši, MUDr. Marián Hojstrič. Tajomníkom rady je PhDr. Peter Dringuš. 

Rokovanie rady otvorila predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Komisia bola uznášania 

schopná. Program navrhnutý v pozvánke bol schválený jednohlasne všetkými členmi 

komisie.  
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K bodu č. 3 

Štatút Rady zdravia Košického samosprávneho kraja (ďalej len „štatút“) bol podpísaný 

predsedom Košického samosprávneho kraja dňa 20.03.2019. S jeho obsahom oboznámila 

členov rady MUDr. Fulková. Kópia štatútu bola odovzdaná prítomným členom rady.  

 

 

K bodu č. 4 

MUDr. Fulková predstavila členom Harmonogram činností Rady zdravia KSK na rok 2019, 

ktorý bol vypracovaný predsedníčkou rady v spolupráci s tajomníkom. Predmetný 

harmonogram bude možné kedykoľvek upraviť podľa požiadaviek členov. 

Uznesenie č. 1/2019 

Rada zdravia Košického samosprávneho kraja schvaľuje Harmonogram činností Rady zdravia 

na rok 2019. 

Hlasovanie č. 1 

Za:  6 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu č. 5 

PhDr. Dringuš oboznámil členov s obsahom Informatívnej správy o plnení Priorít zdravotnej 

politiky pre Košický kraj na obdobie 2016 – 2020 (plnenie za rok 2018). Predmetný materiál 

vychádza z prierezu činnosti oddelenia zdravotníctva za rok 2018. Zaznamenáva 

najdôležitejšie činnosti oddelenia, štatistické ukazovatele a v neposlednom rade poukazuje na 

opatrenia, ktoré sa budú realizovať v roku 2019 za účelom zlepšenia a zefektívnenia 

ponúkaných služieb pre obyvateľov, pacientov ako aj samotných poskytovateľov zdravotnej 

starostlivosti. 

MUDr. Fulková poukázala na dve najdôležitejšie udalosti, ktoré boli v roku 2018 

zrealizované. Prvou bolo zavedenie novej koncepcie ambulantnej pohotovostnej služby, ktorá 

nahradila pôvodný systém lekárskej služby prvej pomoci a druhou bola realizácia úvodných 

etáp projektov centier integrovanej zdravotnej starostlivosti.  

Uznesenie č. 2/2019 

Rada zdravia Košického samosprávneho kraja prerokovala Informatívnu správu o plnení 

Priorít zdravotnej politiky pre Košický kraj na obdobie 2016 – 2020 (plnenie za rok 2018) 

a odporúča predsedovi Košického samosprávneho kraja jej predloženie na rokovanie 

Zastupiteľstva KSK a jej vzatie na vedomie.  

Hlasovanie č. 2 

Za:  6 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu č. 6 

O problematike projektových zámerov ako aj samotných žiadostí o nenávratný finančný 

príspevok v rámci projektov centier integrovanej zdravotnej starostlivosti (ďalej len „CIZS“) 

informoval členov PhDr. Dringuš. Členom bola vysvetlené samotná genéza a myšlienka 

projektu ako aj jeho samotná realizácia z úrovne Ministerstva zdravotníctva SR. Členom bol 

poskytnutý návrh informácie, ktorá bude po schválení distribuovaná poskytovateľom 
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zdravotnej starostlivosti/lekárom pre projekty CIZS realizované v objektoch bývalých 

polikliník, ktoré sú vo vlastníctve KSK.  

 

Členovia komisie v rámci problematiky CIZS navrhli nasledovné odporúčania: 

 informácia, ktorá bude poskytovateľom zdravotnej starostlivosti/lekárom 

distribuovaná za účelom potreby podpisu čestných vyhlásení, by mala mať formu listu 

s podpisom predsedu KSK, ku ktorému budú priložené potrebné vzory čestných 

vyhlásení, 

 vypracovať a poslať list ministerke zdravotníctva, v ktorom bude oboznámená 

s rizikami a hrozbami, ktoré môžu stáť za neúspechom celého projektu CIZS 

a zároveň ministerku zdravotníctva požiadať, aby informovala poskytovateľov 

zdravotnej starostlivosti/lekárov o garanciách a výhodách, ktoré im projekt poskytne. 

 

Členovia rady sa zhodli na nasledovných rizikách, ktoré vážne a neodvratne ohrozujú 

systémovosť a úspech samotných projektov CIZS: 

 čestné vyhlásenia (poskytovateľ zdravotnej starostlivosti musí okrem iného čestne 

vyhlásiť, že bude mať pri otvorení CIZS uzatvorenú zmluvu so všetkými zdravotnými 

poisťovňami a zároveň musí čestne vyhlásiť, že bude v CIZS pôsobiť po celú dobu 

udržateľnosti projektu) - potreba upraviť tieto čestné vyhlásenia v rámci výziev, 

 úväzky (každé CIZS musí deklarovať min. 1,5 úväzku všeobecného lekára pre 

dospelých, min. 0,5 úväzku všeobecného lekára pre deti a dorast, min. 0,2 úväzku 

gynekológa) – potreba vypustiť min. úväzky v rámci výziev, 

 ranking (prvé dve výzvy, t.j. výzva s uplatnením lokálneho vplyvu a výzva so 

schémou štátnej pomoci boli vyhlasované len pre rankingované obce/mestá a tým 

automaticky „diskvalifikovala“ ďalších potenciálnych uchádzačov o CIZS, ktoré mali 

záujem o zapojenie sa do projektov) – potreba vypustiť akékoľvek rankingovanie 

v rámci výziev. 

 

Pokiaľ uvedené hrozby nebudú flexibilne riešené z úrovne MZSR, existujú opodstatnené 

obavy, že finančné prostriedky alokované na projekty CIZS v rámci IROP budú čerpané 

v oveľa menších číslach ako sa predpokladalo.  

Uznesenie č. 3/2019 

Rada zdravia Košického samosprávneho kraja berie na vedomie informáciu o projekte MZSR 

Centrá integrovanej zdravotnej starostlivosti a odporúča zaslať list ministerke zdravotníctva. 

Hlasovanie č. 3 

Za:  6 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu č. 7 

Členovia odporúčajú ODDZ osloviť KOS ZZS za účelom poskytnutia informácie, o aký 

objem sa navýšili náklady po zrušení LSPP v Gelnici a Krompachoch a neobsadení pevného 

bodu APS Gelnica od 1.7.2018. 

Členovia sa ďalej zhodli na tom, že rokovania rady by mali byť (pokiaľ to bude možné) 

zvolávané vždy v utorok, v čase navrhnutom predsedníčkou cca okolo 15,00 tak, aby 

nadväzovali na ďalšie aktivity poslancov realizované na pôde KSK. 
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K bodu č. 8 

Rokovanie rady ukončila predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Zároveň sa poďakovala 

prítomným za účasť a všetky podnetné poznatky a návrhy.  

 

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Dringuš Peter 

tajomník rady 

MUDr. Iveta Fulková 

predsedníčka rady 

 

 


